

Protokoll från styrelsemöte nr 3 - 2018-2019

Dag: Lördag 29 september 2018.

Tid/ Plats: Kl 10 -12 i Pumphuset Tådås.

Närvarande Arly Jacobsen, ordf / Clas Gunnarsson, kassör / Solveig Norrman, ledamot / Roger Johnsson, suppleant / Jan Dahlström, sekreterare.

1 Mötet öppnas

2 Föregående protokoll

- Föregående protokoll, 25 augusti 2018, godkändes.

3 Rapporter

Avloppet för toalett NT71 är fortfarande inte åtgärdat. Kommunen har dialog med fastighetsägaren och förhoppningen är att det snarast blir åtgärdat.

Det finns ett antal träd som inte Hanna-gruppen får/kan fälla av försäkringsskäl i närheten av el och teleledning. Ellevio o Telia har lagt ut detta på entreprenad. Solveig jobbar vidare med frågan.

4 Ekonomi

- Alla medlemmar har nu betalat in sina avgifter.
- Clas tar fram en ekonomisk rapport per 1 december till mötet 15 december.
- Mötet beslutade att fördelning av arvoden till styrelsen och övriga förtroendevalda skall vara enligt nedan för verksamhetsåret 2018-2019.

- Ledamot/ suppleant	3.500 :-
- Ordförande, Kassör och Sekreterare	7.500 :-
- Områdesansvariga	999 :-
- Övriga ansvarsområden	999 :-

5 Pågående arbeten

- Eventuell anslutning av väg mellan Mellan-Tådås och Kyrkofjäll 215. Clas och Per har haft möte med representant för Kyrkofjäll 215 och fastighetsägaren till NT 11 som ställer sig positiv till anslutning. Clas och Per skall också tala med fastighetsägare till NT 12 och NT 13 för att inhämta deras synpunkter. Ritningar och samtliga underlag för den planerade vägen tas fram av Kyrkofjäll 215. Rapport till styrelse på näst kommande möte.

- Arbetsdagen.
 - Arly tar fram närvarolista till områdesansvariga inför arbetsdag 6 oktober.
 - Solveig beställer en ny cementring till Mellan Tådås då denna är trasig.

6 Kommande möten

- Jullunchen med områdesansvariga och övriga förtroendevalda bestäms till lördag den 15 december. Församlingshemmet Klövedal är bokad.
- Arbetsdag våren 2019 ändras till 27 april. Brygga lägger i bommar samma lördag.
- Kommande styrelsemöten.
 - Möte 4: 10 nov // Möte 5: 15 december // Möte 6 :23 februari // Möte 7: 13 april // Möte 8: 18 maj // Möte 9: 8 juni

7 Övriga frågor

- Skall vi lägga ut slyröjningsjobbet på entreprenad?
 - Solveig tror inte Hannagruppen kan göra detta som en generell uppgift. Solveig tar fram förslag på entreprenörer som kan röja sly.
- Vi har under sommaren haft flera stopp i reningsverket på grund av att medlemmar bland annat spolat ned, bindor, tamponger, kondomer, våtservetter, tops och annat material som orsakar stopp och massa extra arbete. Vi går ut med info på hemsidan samt tar fram en informationsfolder. Arly tar fram ett förslag och pratar Med Bosse Garton som har bilder och kompletterande info. Folder delas ut i brevlådorna till de som bor året runt, övriga sommarboende får foldern med post. Jan kopierar foldern. Clas ombesörjer distributionen.
- Vi har oklarheter från stämmobeslut 2016 visavi våra medlemsregler. Jan ser över detta.
- Vi behöver sätta upp väg spegel på ÖT i kurvan vid den nya brunnen. Solveig köper spegel och stolpe.
- Många kör för fort på våra vägar. Många medlemmar är oroliga. Roger undersöker vilka sträckor som är aktuella för farthinder. Roger undersöker och återkommer med förslag på åtgärd.
- Solveig får i uppdrag att införskaffa en enkel smidig mikrovågs ugn till Nya Pumphuset.

8 Avslut

Vid protokollet

Justeras

Jan Dahlström
Sekreterare

Arly Jakobsen
Ordförande